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Acta assemblea AVEBC València 2019 

 

Reunits en València, el 10 de febrer del 2019 en els locals de FEVECTA C/. Arquebisbe Majoral, 11, a les 

11:00 h. i en segona convocatòria, s'inicia la reunió amb les persones associades que firmant el llistat 

d'assistents són un total de 17, representant un total de 20 vots comptant els delegats de persones físiques i 

empreses. Al llarg de la sessió es van incorporant més assistents com així es fa constar. 

 

 Amb caràcter previ es constituïx la mesa, donant-se sense més preàmbul l'inici de l'Assemblea 

 

EXTRAORDINÀRIA  

1. Ratificació altes de persones associades (art. 16.2.C Estatuts). Havent-se facilitat amb 

anterioritat el llistat de les noves incorporacions a la documentació unida a la convocatòria, posada 

a votació la ratificació de les noves altes, és aprovada per UNANIMITAT de les persones assistents, 

sense resistències (consens sistèmic). 

Es passa a continuació a tractar els punts d'Orde del Dia de l'Assemblea 

 

ORDINÀRIA 

1. Lectura i aprovació de l'acta de l'Assemblea anterior (15-04-2018).  

Es dóna lectura a l'Acta que s'havia posat a disposició de les persones associades, junt amb la 

convocatòria en el lloc web de l'entitat, incidint específicament en els punts més rellevants i acords 

que es van prendre i si s'han complit o no, com el pagament de la quota a l'Associació Federal, 

l'aprovació de l'Estatut del voluntariat de la C.V., sent aprovada per UNANIMITAT, sense cap 

resistència.  

 

2. Informe i aprovació de la Memòria d'Activitats 2018.  

María Amigo exposa un resum de cada Camp d'Energia (C.E.) dividit per mesos i comenta que ha 

estat el primer any que s'han sol·licitat dos subvencions per a dos projectes diferents amb una 

entrada de diners d'uns 9.600 euros aproximadament; on ha estat especialment important l'especial 

col·laboració i paper de la Fundació Novessendes de Betxí (Castelló). 

 Destaca en este sentit la cooperació estreta que hi ha mantingut amb la Càtedra de 

l'Economia del Bé Comú, així com que un membre de l'associació, en este cas Jesús Valenzuela, 

participe en la Campanya per a la Justícia Fiscal. 

 María destaca així mateix la col·laboració i cessió d'espai en el projecte com a entitat 

mentora en el Col.lab de Les Naus (Ajuntament de València).  

 Ficat a aprovació l'informe realitzat per cada un dels camps d'energia, s'aprova per 

UNANIMITAT la Memòria d'Activitats 2018 de l'AVEBC, sense cap resistència. 



 

2 

 

3. Informe i aprovació dels Comptes Anuals 2018 i del Pressupost 2019.  

María Amigo planteja la qüestió d'assumir el pagament a la Federal del 45% establit, per la qual 

cosa s'inicia un debat i José Luis Meri recorda que en el seu moment i posteriorment s'ha sol·licitat 

un conveni que establisca i definisca clarament la relació entre ambdós, competències i obligacions i 

encara no s'ha realitzat. L'import que s'hauria de transferir serà de 1.473,75 euros. 

 Davant de la diversitat d'opinions María llança tres propostes a votar per consens sistèmic: 

a) Fer una provisió de fons d'eixa quantitat i concretar el conveni. 

b) Pagar-ho en la seua totalitat ara. 

c) No pagar-ho. 

El resultat de la votació és el següent: 

a) 0 resistències d'un total de 40 vots ponderats. 

b) 25 resistències sobre un total de 40 vots ponderats. 

c) 38 resistències sobre un total de 40 vots ponderats. 

Pel que s'accepta fer provisió de fons i deixar-los en espera de la concreció del conveni. 

Es comenta d'altra banda que Caixa Ontinyent ha donat 4.000 euros. Miguel Ribera especifica que 

les subvencions presentades han sigut tant per a Municipis com per a Coneixement. 

Es planteja la necessitat de subcontractar amb una assessoria fiscal per un import de 1.800 euros 

anuals, quantitat aquesta que es considera molt elevada per la majoria d'assistents, suggerint Alfons 

Ribarrocha la possibilitat que Miguel Ribera poguera prestar eixe servici per un cost més reduït, el 

que este va concretar en 50 euros al mes, sent acceptat per la totalitat de les persones presents, 

sense cap resistència. 

La presidenta comenta que s'han presentat dos propostes de projectes per Castelló, cap per Alacant 

i tres per València: 

 Node de coneixement. 

 Node municipis 

 Un projecte d'agricultura ecològica. 

Manolo Piquer com a representant del CE de Castelló passa a exposar els dos projectes presentats: 

1. Economia del bé comú i nova ruralitat: en cinc municipis, en cooperació amb els 

Centres de Dinamització Econòmica i Social (CEDES) de la província de Castelló, amb 

un pressupost de 6.642 euros. 

2. Empreniment cap al bé comú: contant també amb els mateixos CEDES i un pressupost 

de 2.590E. 

Pel C.E. de València, Albert Llucián exposa els projectes que el node de coneixement està 

implementant en els Centres educatius, en total un taller i quatre cursos, entre altres: 

1. ODS i EBC de 9 h. de duració. 

2. Curs educar per al bé comú de 25h. 
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3. Convertir el Centre en un Centre del bé comú. 

La informació detallada dels quals es posarà a disposició de les persones associades en 

una carpeta compartida en Internet. 

 Comptant amb tota la programació, així com la preparació de materials, que quedarien com 

a propietat de l'Associació, el pressupost és de 9.970 euros. 

 En relació al node de municipis, Miguel Ribera planteja un projecte d'empreniment 

municipal, amb activitats per a difusió de deu conferències i 5 tallers en la C.V. així com 

desplaçaments i dietes per un import total de: 5.000 euros. 

 En relació amb l'últim projecte María com a coordinadora del mateix, comenta que es tracta 

d'una experiència pilot compartida amb “La Unió de Llauradors” i la “Universitat de València”. La 

finalitat és adaptar el balanç a les explotacions agràries i crear tres grups “peer”. El pressupost és de 

20.000 euros per a tres anys. 

 En total el pressupost per als cinc projectes en el 2019 és de 41.570 euros. Atés que en 

l'actualitat es compta únicament amb 9.600 euros es valora la necessitat de crear una comissió de 

dos o tres persones, que aglutine costos de material de difusió entre els diferents projectes i estudie 

les subvencions per a poder reduir costos. Tenint en compte que s'han de justificar a l'octubre, 

Miguel Ribera proposa la possibilitat d'avançar en forma de préstecs els diners que posteriorment es 

cobra assegurant d'esta manera la viabilitat dels projectes. 

 Ficada a votació l'aprovació dels comptes anuals 2018 s'aprova per UNANIMITAT, sense 

registrar-se cap resistència.  

 Posada a votació l'aplicació del resultat 2018 s'aprova per UNANIMITAT que es destinen a 

reserves voluntàries, sense registrar-se resistències.   

 Posada a votació l'aprovació del pressupost 2019 s'aprova per UNANIMITAT, sense 

registrar-se cap resistència, condicionats a la creació de l'esmentada comissió.  

 

4. Ratificació de la creació de la Delegació de l'AVEBC a Castelló. 

María comenta que la valoració jurídica és favorable per a facilitar tràmits i sol·licitar subvencions. 

Es valora la possibilitat de crear tres delegacions, cada una per C.E., el que es consultarà a nivell 

jurídic. 

Sotmesa la proposta de creació de les delegacions a la consideració de l'assemblea, queda 

aprovada per UNANIMITAT, sense registrar-se cap resistència. 

 

5. Renovació de càrrecs de l'ECT de l'Associació. 

María Amigo exposa que els càrrecs a renovar són els següents: 

 Presidència, Vicepresidència, Secretaria i Tresoreria, així com les vocalies parells. 

A continuació s'informa de les noves candidatures a nivell individual que s'han presentat: 

Mª Pilar Rueda Requena 
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Esther Paulo Fuertes 

Fulgencio Tortosa Castaño 

Camila Miraudo 

Alfons Ribarrocha Ribarrocha 

Xavier Vicedo Pla 

 

Davant d'açò s'inicia un debat per la no assignació de càrrecs d'algunes d'elles. Finalment s'atorga 

la confiança a totes les candidatures, sense cap resistència i es delega la facultat d'assignar els 

càrrecs corresponents en la primera reunió del nou Equip Coordinador Territorial (ECT), comunicant-

se en uns dies. Celebrada la dita reunió els càrrecs queden com seguixen: 

        Vocalies 

Presidenta:   Mª Pilar Rueda    Esther Paulo (CE Castelló) 

Vicepresident:  Alfons Ribarrocha  Fran Ballesters (CE València) 

Secretari:  Manolo Piquer   Lola López (CE València) 

Tresorer:   Jordi Medall   Camila Miraudo (CE València) 

      Xavier Vicedo (CE València) 

      Fulgen Tortosa (CE Alacant) 

      Raquel Gómez (CE Castelló) 

Sotmesa l'única candidatura presentada a votació queda aprovada la renovació de càrrecs per 

UNANIMITAT. 

 

6. Precs i preguntes.  

Pilar comenta que presentarà un Projecte de model innovador en servicis socials, que ha treballat 

en equip i que es presenta com a Associació perquè la base és el model econòmic del bé comú. És 

per a municipis i associacions amb tres categories de premis de 6.000 euros a 1.000 euros i que pot 

tindre una repercussió important en el cas que fóra seleccionat. 

 Pren la paraula Albert Llucián i comenta la possible competitivitat que es podria estar donant 

entre els cursos que presenta el node de coneixement i els que ha presentat simultàniament 

l'empresa Parèntesi. Miguel Ribera respon que alguns són distints i en tot cas s'estan fent 

comentaris a través de correus electrònics, en els que es puga estar infringint la Llei de Protecció de 

Dades. 

 Davant d'esta situació es genera un debat que finalitza front la necessitat de crear una altra 

comissió que estudie, analitze i valore el tema globalment i treballe un protocol que canalitze les 

diverses accions de forma eficaç i eficient, en un clima de confiança mútua. 

Finalment Fulgen Tortosa comenta que a Alacant, s'han realitzat unes jornades sobre 

empreniment en les que ha conegut una persona que ha creat un partit polític denominat “Impulsa 

pel Bé Comú” i vol assumir en el seu programa el nostre model. Es queda pendent de contactar per 
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ampliar esta informació. 

 

I sense més assumptes que tractar, es dóna per conclosa l'Assemblea sent les 14:30 h. del dia de la data. 

V. I PL. La Presidenta                                                             El Secretari 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Acta asamblea AVEBC València 2019. 

 

Reunidos en València, el 10 de febrero del 2019 en los locales de FEVECTA C/. Arzobispo Mayoral, 11, a las 

11:00 h. y en segunda convocatoria, se inicia la reunión con las personas asociadas que firmando el listado 

de asistentes son un total de 17, representando un total de 20 votos contando los delegados de personas 

físicas y empresas. A lo largo de la sesión se van incorporando más asistentes como así se hace constar. 

 

 Con carácter previo se constituye la mesa, dándose sin más preámbulo al inicio de la Asamblea  

 

EXTRAORDINÀRIA  

1. Ratificación altas de personas asociadas (art. 16.2.c Estatutos). Habiéndose facilitado con 

anterioridad el listado de las nuevas incorporaciones a la documentación unida a la convocatoria, 

puesta a votación la ratificación de las nuevas altas, es aprobada por UNANIMIDAD de las personas 

asistentes, sin resistencias (consenso sistémico). 

Se pasa a continuación a tratar los puntos de Orden del Día de la Asamblea 

 

ORDINARIA 

1.    Lectura y aprobación del acta de la Asamblea anterior (15-04-2018).  

Se da lectura al Acta que se había puesto a disposición de las personas asociadas, junto con la 

convocatoria en el sitio web de la entidad, incidiendo específicamente en los puntos más relevantes 

y acuerdos que se tomaron y si se han cumplido o no, como el pago de la cuota a la Asociación 

Federal, la aprobación del Estatuto del voluntariado de la C.V., siendo aprobada por UNANIMIDAD, 
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sin ninguna resistencia.  

 

2. Informe y aprobación de la Memoria de Actividades 2018.  

María Amigo expone un resumen de cada Campo de Energía (C.E.) dividido por meses y comenta 

que ha sido el primer año que se han solicitado dos subvenciones para dos proyectos diferentes con 

una entrada de dinero de unos 9.600 euros aproximadamente; donde ha sido especialmente 

importante la especial colaboración y papel de la Fundació Novessendes de Betxí (Castelló). 

 Destaca en este sentido la cooperación estrecha que se ha mantenido con la Cátedra de la 

Economía del Bien Común, así como que un miembro de la asociación en este caso Jesús 

Valenzuela participe en la Campaña para la Justicia Fiscal. 

 María destaca así mismo la colaboración y cesión de espacio en el proyecto como entidad 

mentora en el Col.lab de Las Naves (Ajuntament de València).  

 Puesto a aprobación el informe realizado por cada uno de los campos de energía, se 

aprueba por UNANIMIDAD la Memoria de Actividades 2018 de la AVEBC, sin ninguna resistencia.  

 

3. Informe y aprobación de las Cuentas Anuales 2018 y del Presupuesto 2019.  

María Amigo plantea la cuestión de asumir el pago a la Federal del 45% establecido, por lo que se 

inicia un debate y José Luis Meri recuerda que en su momento y posteriormente se ha solicitado un 

convenio que establezca y defina claramente la relación entre ambas, competencias y obligaciones 

y aún no se ha realizado. El importe que se habría de transferir será de 1.473,75 euros. 

 Ante la diversidad de opiniones María lanza tres propuestas a votar por consenso sistémico: 

a) Hacer una provisión de fondos de esa cantidad y concretar el convenio. 

b) Pagarlo en su totalidad ahora. 

c) No pagarlos. 

El resultado de la votación es el siguiente: 

a)  0 resistencias de un total de 40 votos ponderados. 

b)  25 resistencias sobre un total de 40 votos ponderados. 

c)  38 resistencias sobre un total de 40 votos ponderados. 

Por lo que se acepta hacer provisión de fondos y dejar en espera de la concreción del convenio. 

Se comenta por otra parte que Caixa Ontinyent ha donado 4.000 euros. Miguel Ribera especifica 

que las subvenciones presentadas han sido tanto para municipios como para conocimiento. 

Se plantea la necesidad de subcontratar con una asesoría fiscal por un importe de 1.800 euros 

anuales, cantidad esta que se considera muy elevada por la mayoría de asistentes, sugiriendo 

Alfons Ribarrocha la posibilidad que Miguel Ribera pudiera prestar ese servicio por un coste más 

reducido, a lo que este concretó en 50 euros al mes, siendo aceptado por la totalidad de las 

personas presentes, sin ninguna resistencia. 
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La presidenta comenta que se han presentado dos propuestas de proyectos por Castellón, 

por Alicante ninguna y tres por Valencia: 

- Nodo de conocimiento. 

- Nodo municipios 

- Un proyecto de agricultura ecológica. 

Manolo Piquer como representante del CE de Castelló pasa a exponer los dos proyectos 

presentados: 

1. Economía del bien común y nueva ruralidad: en cinco municipios, en cooperación 

con los Centros de dinamización económica y social (CEDES) de la provincia de Catelló con 

un presupuesto de 6.642 euros. 

2. Emprendimiento hacia el bien común contando también con los CEDES y un 

presupuesto de 2.590E. 

Por el C.E. de Valencia, Albert Llucián expone los proyectos que el nodo de conocimiento está 

implementando en los Centros educativos, en total un taller y cuatro cursos, entre otros: 

1. ODS y EBC de 9 h. de duración. 

2. Curso educar para el bien común de 25h. 

3. Convertir el Centro en un Centro del bien común. 

 La información detallada de los mismos se pondrá a disposición de las personas asociadas 

en una carpeta compartida en Internet. 

 Contando con toda la programación, así como la preparación de materiales, que quedarían 

como propiedad del Asociación, el presupuesto es de 9.970 euros. 

 En relación al nodo de municipios, Miguel Ribera plantea un proyecto de emprendimiento 

municipal, con actividades para difusión de diez conferencias y 5 talleres en la C.V. así como 

traslados y dietas por un importe total de: 5.000 euros. 

 En relación con el último proyecto María como coordinadora del mismo, comenta que se 

trata de una experiencia piloto compartida con “La Unió de LLauradors” y la “Universitat de 

València”. La finalidad es adaptar el balance a las explotaciones agrarias y crear tres grupos “peer”. 

El presupuesto es de 20.000 euros para tres años. 

 En total el presupuesto para los cinco proyectos en el 2019 es de 41.570 euros. Dado que 

en la actualidad se cuenta únicamente con 9.600 euros se valora la necesidad de crear una 

comisión de dos o tres personas, que aglutine costos de material de difusión entre los diferentes 

proyectos y estudie las subvenciones para poder reducir costes. Teniendo en cuenta que se tienen 

que justificar en octubre, Miguel Ribera propone la posibilidad de adelantar en forma de préstamos 

el dinero que posteriormente se cobra asegurando de esta forma la viabilidad de los proyectos. 

 Puesta a votación la aprobación de las cuentas anuales 2018 se aprueba por 

UNANIMIDAD, sin registrarse ninguna resistencia.  

 Puesta a votación la aplicación del resultado 2018 se aprueba por UNANIMIDAD que se 
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destinen a reservas voluntarias, sin registrarse resistencias.   

 Puesta a votación la aprobación del presupuesto 2019 se aprueba por UNANIMIDAD, sin 

registrarse ninguna resistencia, condicionados a la creación de la citada comisión.  

 

4. Ratificación de la creación de la Delegación de la AVEBC en Castellón. 

María comenta que la valoración jurídica es favorable para facilitar trámites y solicitar subvenciones. 

Se valora la posibilidad de crear tres delegaciones, cada una por C.E., lo que se consultará a nivel 

jurídico. 

Sometida la propuesta de creación de las delegaciones a la consideración de la asamblea, queda 

aprobada por UNANIMIDAD, sin registrarse ninguna resistencia. 

 

5. Renovación de cargos del ECT de la Asociación.  

María Amigo expone que los cargos a renovar son los siguientes: 

 Presidencia, Vicepresidencia, Secretaría y Tesorería, así como las vocalías pares. 

A continuación se informa de las nuevas candidaturas a nivel individual que se han presentado: 

Mª Pilar Rueda Requena 

Esther Paulo Fuertes 

Fulgencio Tortosa Castaño 

Camila Miraudo 

Alfons Ribarrocha Ribarrocha 

Xavier Vicedo Pla 

 

Ante esto se inicia un debate por la no asignación de cargos de algunas de ellas. Finalmente se 

otorga la confianza a todas las candidaturas, sin ninguna resistencia y se delega la facultad de 

asignar los cargos correspondientes en la primera reunión del nuevo Equipo Coordinador Territorial 

(ECT), comunicándose en unos días. Celebrada dicha reunión los cargos quedan como siguen: 

        Vocalías 

Presidenta:   Mª Pilar Rueda    Esther Paulo (CE Castelló) 

Vicepresidente:  Alfons Ribarrocha  Fran Ballesteros (CE València) 

Secretario:  Manolo Piquer   Lola López (CE València) 

Tesorero:   Jordi Medall   Camila Miraudo (CE València) 

      Xavier Vicedo (CE València) 

      Fulgen Tortosa (CE Alacant) 

      Raquel Gómez (CE Castelló) 
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Sometida la única candidatura presentada a votación queda aprobada la renovación de cargos por 

UNANIMIDAD. 

 

6. Ruegos y preguntas.  

Pilar comenta que va a presentar un Proyecto de modelo innovador en servicios sociales, que ha 

trabajado en equipo y que se presenta como Asociación porque la base es el modelo económico del 

bien común. Es para municipios y asociaciones con tres categorías de premios de 6.000 euros a 

1.000 euros y que puede tener una repercusión importante en caso de que fuera seleccionado. 

 Toma la palabra Albert Llucián y comenta la posible competitividad que se podría estar 

dando entre los cursos que presenta el nodo de conocimiento y los que ha presentado 

simultáneamente la empresa Paréntesis. Miguel Ribera responde que algunos son distintos y en 

todo caso se están haciendo comentarios a través de correos electrónicos, en los que se pueda 

estar infringiendo la Ley de Protección de Datos. 

 Ante esta situación se genera un debate que finaliza ante la necesidad de crear otra 

comisión que estudie, analice y valore el tema globalmente y trabaje un protocolo que canalice las 

diversas acciones de forma eficaz y eficiente, en un clima de confianza mutua. 

 Finalmente Fulgen Tortosa comenta que en Alicante, se han realizado unas jornadas sobre 

emprendimiento en las que ha conocido una persona que ha creado un partido político denominado 

“Impulsa por el Bien Común” y quiere asumir en su programa nuestro modelo. Se queda pendiente 

de contactar para ampliar esta información. 

 

Y sin más asuntos que tratar, se da por concluida la Asamblea siendo las 14:30 h. del día de la fecha. 

Vº Bº La Presidenta                                                             El Secretario 


